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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2021.gada 8.decembris                                                  protokols Nr. 21/2021. 
ar turpinājumu 2021.gada 9.decembrī 

 

Sēde izsludināta 03.12.2021.plkst. 09:30 

Sēde atklāta 08.12.2021. plkst. 09:30 

 

Darba kārtība 

Finanšu komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas sastāva maiņu;  

2. Par Ekspertu komisijas sastāva apstiprināšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums  

3. Par Izglītības iestāžu audzēkņu un pedagogu naudas balvu piešķiršanas komisija komisijas 

sastāva apstiprināšanu. 

Drošības komitejas jautājumi 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāva apstiprināšanu;  

6. Par Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 

nolikuma apstiprināšanu;  

7. Par Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 

sastāva apstiprināšanu;  

8. Par Reģionālās pašvaldības policijas nolikuma apstiprināšanu;  

9. Par B.P. iesnieguma noraidīšanu;  

10. Par O.M. sūdzības (apstrīdēšanas iesnieguma) izskatīšanu (atkārtoti). 

Sociālo lietu komitejas jautājumi  

11. Par Open Radošā centra izveidi Baložos;  

12. Par sociālo dzīvokļu īres līgumu atjaunošanu (I.U);  

13. Par Saistošo noteikumu "Par Ķekavas novada pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājumu 

risināšanā" precizēšanu;  

14. Par dalības turpināšanu Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā pēc administratīvi teritoriālās 

reforma. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

15. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami” par zaļo zonu ierīkošanu un 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas un Daugmales pagastos;  

16. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība” par zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā;  

17. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā;  

18. Par nekustamā īpašuma “Druvaldi”, Baldones pagasts, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

19. Par nekustamā īpašuma “Rozītes Nr.25”, Baldones pagasts, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

20. Par nekustamā īpašuma Ķeguma prospekts 22, Baldone, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

21. Par nekustamā īpašuma “Saulsardzes”, Baldones pagasts, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

22. Par nekustamā īpašuma “Upeszemes”, Baldones pagasts, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

23. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 8, Baldone, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  
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24. Par nekustamā īpašuma "Tekstilnieks 155", Dzērumos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

25. Par nekustamā īpašuma Pauguru iela 6, Ķekava, Ķekavas pagasts, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

26. Par nekustamā īpašuma (zemes) “Mētras”, Baldones pagastā, atsavināšanas procesa 

uzsākšanu;  

27. Par 2012.gada 16.oktobra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/12/73 termiņa 

pagarināšanu;  

28. Par zemes vienības "Kalnbērziņi", Plakanciemā, Ķekavas pagastā, piešķiršanu nomā A.M.;  

29. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības nodevu par tirdzniecību publiskās vietās” 

apstiprināšanu;  

30. Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu Ķekavas novadā apstiprināšanu;  

31. Latvāņu izplatības ierobežošanas pasākumu organizatoriskais plāns 2022.-2026.gadam;  

32. Par Baldones novada domes 2021.gada 25.maija lēmuma atcelšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

33. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2014.-2020. gadam investīciju plāna 2021.gada 

aktualizāciju;  

34. Par Nodomu protokola parakstīšanu ar biedrību „Ūdensmalu attīstībai“;  

35. Par projektu iesniegumu iesniegšanu SAM 4.2.2. (13.1.3.1.) Energoefektivitātes 

paaugstināšana pašvaldību infrastruktūrā ekonomiskās situācijas uzlabošanai, 5. kārtā;  

36. Par grozījumiem Baldones novada domes 2021.gada 21.jūnija Baldones novada domes 

lēmumā Nr.16 “Par pašvaldības īpašumu “Meža iela 1, Baldone”;  

37. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Ceļacirtas”, Baldones 

pagastā;  

38. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Pladas”,  Baldones 

pagastā;  

39. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā „Daugavparks”, Daugmalē, Daugmales pagastā;  

40. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, Ķekavas 

pagastā,  īstenošanai;  

41. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, Ķekavas 

pagastā,  īstenošanai;  

42. Par nekustamā īpašuma “Asfaltnieki”, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

43. Par detālplānojuma “Pilbārži” , Ķekavā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

44. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Dainas”, Alejās, Ķekavas 

pagastā;  

45. Par detālplānojuma “Emmas, Regijas, Regijas-1 Jaunorvaldi, Gaiļbikši, a/d Starts 4/1-22, a/d 

Starts 4/1-24 ” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Jaunlazdu  iela 2, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums  

46. Par Ķekavas pagasta kultūras centra nolikuma apstiprināšanu;  

47. Par Daugmales pagasta kultūras centra nolikuma apstiprināšanu;  

48. Baložu kultūras centra nolikums;  

49. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalsta vai kompensācijas piešķiršanas un izmaksas 

kārtību norēķiniem ar privāto izglītības iestādi vai bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju” 

apstiprināšanu;  

50. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada pašvaldības 

dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” apstiprināšanu;  

51. Par Ķekavas novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu projektu konkursa nolikuma   

apstiprināšanu;  
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52. Par vecāku līdzfinansējuma maksas samazināšanu Ķekavas novada pašvaldības profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs 2021./2022. mācību gadā no 1. decembra uz ārkārtējās situācijas 

laiku. 

Finanšu komitejas jautājumi  

53. Par SN Nr.25/2021 par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa 

atvieglojumu piemērošanu Ķekavas novadā precizēšanu;  

54. Par Ķekavas novada domes 2021.gada 6.oktobra sēdes lēmuma Nr. 32 “Par centralizētas 

grāmatvedības uzskaites izveidošanu Ķekavas novada pašvaldībā” (prot.Nr. 13/2021) 

grozīšanu;  

55. Par saistošo noteikumu  “Grozījumi  Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 1.jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.13/2021 „Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” apstiprināšanu;  

56. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes ,,Ķekavas novada centrālā administrācija’’ 

darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

57. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes ,,Ķekavas novada centrālā administrācija’’ 

darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu.  

Piebalsotie jautājumi 

58. Par pašvaldības nekustamā īpašuma Daugavas iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, kadastra 

numurs 8005 001 1722, nodošanu lietošanā  Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Reģionālā 

pašvaldības policija”; 

59. Par atbalsta piešķiršanu Doles - Ķekavas evanģēliski luteriskajai draudzei. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Indra Priede, Jānis Vaivads, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, jurists Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars 

Melnieks, vadītāja vietniece Andra Vanaga. 

Sociālā dienesta vadītāja Agnese Mence-Katkeviča.  

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Ēriks Linters, 

SIA “Baložu komunālā saim niecība” valdes loceklis Andis Damlics, 

SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

Ieinteresētās personas – Karīna Lāce, Haralds Ozoliņš, Antra Liepiņa, Baiba Barkāne, Ilva 

Šembele, Iveta Skodžus, Lelde Žīgure, Andis Adats, Sarmīte Antone, Ervīns Griķis, Elīna 

Vojevode, Viktors Admidiņš, Viola Erta, Linda Znotiņa, Ilona Dombrovska, Mārtiņš Jankovskis, 

Artūrs Rumbins, Daiga Imbrasa, Edgars Melnieks, Andra Vanaga, Irina Ruke, Kristīne 

Brūzīte,Viktorija Gulbe, Krists Straume, Raimonds Štālbergs. 

Biedrības “Open radošais centrs” pārstāvis Edijs Klaišis. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  
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Par darba kārtību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:47) 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniegti divi priekšlikumi, ar lūgumu iekļaut darba 

kārtībā divus papildus jautājumus, viņš komentē savus priekšlikumus.  

Jautājumus uzdod Baire, Ceļmalnieks, Jerums,  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut jautājumu par pašvaldības policijas telpām. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters), “Atturas” – 3 (Agnese Geduševa, Indra Priede, Inese Jēkabsone),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut jautājumu par atbalstu baznīcai 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu  

Keisters balsoja pret jautājumā par policijas telpām, jo uzskata, ka vajadzētu uzklausīt iedzīvotāju 

un otras puses viedokli.  

Baire par abiem priekšlikumiem balsoja par, jo šie jautājumi ir izskatīti komiteju sēdēs, bet 

uzskata, ka jautājumā par policijas telpām būtu pareizi pieaicināt iesaistītās personas viedokļu 

paušanai. 

Putniņa balsoja par, jo uzskata, ka šis jautājums par policijas telpām ir jāizskata, un aicina katru 

deputātu publiski izteikties par savu balsojumu, lai sabiedrība dzirdētu deputātu nostāju. 

Romanovska balsoja par jautājuma par policijas telpām iekļaušanu darba kārtībā, un uzskata, ka 

ir jāuzaicina biedrība un iesaistītie cilvēki viedokļa paušanai. 

Geduševa atturējās balsojumā par policijas telpām, jo uzskata, ka būtu jāpieaicina iesaistītās 

puses. 

 

Tiek sakārtota darba kārtība atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 8.decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

Žilko iepazīstina par kārtību kādā dome tiks iepazīstināta ar komisiju locekļu amata kandidātiem. 

 

 

FINANŠU KOMITEJJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par Iepirkumu komisijas sastāvu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:14) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saņemts iesniegums no pašvaldības Iepirkumu komisijas 

vadītāja, kurš ziņo ka divi komisijas locekļi vairs nevar pildīt savus pienākumus. Iemesli - viens 

nevar uzrādīt sadarbspējīgu Covid-19 vakcinēšanās sertifikātu, otrs pārtraucis darba tiesiskās 

attiecības. Sagatavots lēmuma projekts par divu jaunu komisijas locekļu apstiprināšanu amatā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire. 

 Žilko dod vārdu Iepirkumu komisijas locekļa amata kandidātiem Karīnai Lācei un Haraldam 

Ozoliņam, kuri īsumā iepazīstina ar sevi un savu motivāciju strādāt Iepirkumu komisijā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Par Iepirkumu komisijas locekli ievēlēt Karīnu Lāci 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Par Iepirkumu komisijas locekli ievēlēt Haraldu Ozoliņu 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – 1 (Jānis Vaivods), “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 
Žilko izsludina sēdē pārtraukumu, lēmuma projekta papildināšanai. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 10:05 līdz 10:10. 

 

Žilko atsāk domes sēdi. Viņš aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Iepirkumu komisijas sastāvā divus jaunus locekļus. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

 

2. 
Par Ekspertu komisijas sastāvu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.46:57) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – komisija darbosies pašvaldības administrācijā trīs locekļu 

sastāvā, ir saņemti 3 iesniegumi no centrālās administrācijas darbinieku vidus, kuros ir izteikta 

piekrišana tikt ievēlētiem komisijas sastāvā.  

Ekspertu komisijas locekļa amata kandidāti Antra Liepiņa un Baiba Barkāne īsumā iepazīstina ar 

sevi un savu motivāciju strādāt komisijā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Antru Liepiņu, Daci Grāvīti, Baibu Barkāni. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Ekspertu komisiju trīs locekļu sastāvā. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMISIJAS JAUTĀJUMS 

3. 
Par Ķekavas novada izglītības iestāžu audzēkņu un  

pedagogu naudas balvu piešķiršanas komisijas sastāvu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.53:44 ) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – komisijas sastāvā paredzēti pieci locekļi, pieteikušies seši 

amata kandidāti. Viņa aicina iepazīties ar kandidātiem un pēc tam balsot par katru kandidātu 

atsevišķi. 

Komisijas locekļa amata kandidāti Ilva Šembele, Iveta Skodžus, Lelde Žīgure un Andis Adats 

īsumā iepazīstina ar sevi un savu motivāciju strādāt komisijā.  

Komisijas locekļa amata kandidāti Inga Burve un Aija Gargurne domes sēdē nepiedalās. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ingu Burvi. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Andris Ceļmalnieks), “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ilgu Šembeli. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ivetu Skodžus. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Leldi Žīguri. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Andi Adatu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 5 

(Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

6.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Aiju Gargurni. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko izsludina sēdē pārtraukumu, lēmuma projekta papildināšanai ar datiem par atbalstītajiem 

amata kandidātiem. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:35 līdz 10:40. 
 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada izglītības iestāžu audzēkņu un pedagogu naudas balvas piešķiršanas 

komisiju piecu locekļu sastāvā. 

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  
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DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par Administratīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:00) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pie kopīgā nolikuma strādājuši gan pašvaldības juristi, 

gan komitejas locekļi. Viņš ziņo par izmaiņām nolikumā - turpmāk Administratīvās komisijas 

darba kontroli veiks Drošības komiteja. Komisijas priekšsēdētājam būs pienākums vienu reizi 

ceturksnī atskaitīties par paveikto, par disciplīnas ievērošanu, par neattaisnotiem kavējumiem un 

rīcību šādos gadījumos. Komisijā darbosies septiņi locekļi, nolikums papildināts ar lēmumu 

pieņemšanas un to pārsūdzēšanas kārtību. Noteikumu projektu izskatīja Drošības komiteja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada Administratīvās komisijas nolikumu.  

Lēmums Nr. 4. pielikumā.   

 

 

 

5. 
Par Administratīvās komisijas sastāva ievēlēšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:40 ) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – Drošības komitejā izskatīts lēmuma projekts par 

Administratīvās komisijas sastāva apstiprināšanu. Viņš aicina uzklausīt kandidātus. 

Administratīvās komisijas locekļa amata kandidāti Sarmīte Antone, Ervīns Griķis, Elīna Vojevode, 

Viktors Admidiņš, Viola Erte, Linda Znotiņa, Ilona Dombrovska, Mārtiņš Jankovskis, Artūrs 

Rumbins, Daiga Imbrasa, Andis Adats, Edgars Melnieks un Andra Vanaga, īsumā iepazīstina ar 

sevi un savu motivāciju strādāt komisijā.  

Cīrule raksturo Aigu Kuzminu un aicina atbalstīt viņas kandidatūru. 

Komisijas locekļa amata kandidāti Egija Linda Nežborte, Zane Vītola-Štarka, Aivars Purvlīcis un 

Inguss Kudiņš domes sēdē nepiedalās. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Ceļmalnieks. Keisters, Līcis. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates.  

Debatē Pozņaks, Keisters, Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Sarmīti Antoni. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Arnolds Keisters, Jānis 

Vaivods), “Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ervīnu Griķi. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Elīnu Vojevodi. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Valts Variks, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ervīnu Admidiņu. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Dace Cīrule, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Aigu Kuzminu 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Dace Cīrule, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Andris 

Ceļmalnieks, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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6.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Violu Erti. 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Andris 

Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Jānis Vaivods, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, Indra Priede, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

7.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Lindu Znotiņu. 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Dace Cīrule, Juris Jerums), “Pret” – 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Jānis Vaivods, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 8 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

8.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ilonu Dombrovsku. 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 3 (Indra Priede, Jānis Vaivods, Viktorija Baire),  

“Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

9.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Mārtiņu Jankovski. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

10.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Egiju Lindu Nežgorti. 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 3 (Indra Priede, Jānis Vaivods, 

Viktorija Baire), “Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums), 

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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11.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Artūru Rumbinu. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 2 (Arnolds Keisters, Viktorija Baire),  

“Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

12.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Daigu Imbrasu. 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 8 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

13.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Zani Vītolu-Štarku. 

ar 3 balsīm “Par” (Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums), “Pret” – 6 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina Putniņa),  

“Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

14.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Andi Adatu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6 (Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

15.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Edgaru Melnieku. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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16.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Andru Vanagu. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

17.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Aivaru Purvlīci. 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Valts Variks), “Pret” – 9 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs), “Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

18.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ingusu Kudiņu. 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Valts Variks), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Jānis Vaivods, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko izsludina sēdē pārtraukumu, lēmuma projekta papildināšanai ar ziņām par atbalstītajiem 

amata kandidātiem. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:05 līdz 12:10. 
 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Administratīvo komisiju septiņu locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu. 

Baire balsoja pret un pamato savu balsojuma izvēli.  
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Keisters paskaidro, ka par dažiem amata kandidātiem balsojumos nepiedalījās, jo informācija par 

kandidātiem bija nepietiekoša. 

Žilko balsoja par un izskaidro savu argumentāciju. 

 

 

 

6. 
Par Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas nolikuma apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:51:45) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pēc divu novadu apvienošanās izstrādāts jauns 

komisijas nolikums. Pie kopīgā nolikuma strādājuši gan pašvaldības juristi, gan drošības 

komitejas locekļi. Viņš informē par Bērnu lietu apakškomisija sastāvu. Drošības komitejā lēmuma 

projekts izskatīts un atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas  

nolikumu.  

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

7. 
Par Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:58:50) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – Drošības komiteja atbalstīja lēmuma projektu par 

komisijas sastāva  apstiprināšanu, viņš aicina uzklausīt un izvērtēt visus kandidātus. 

Bērnu lietu apakškomisijas locekļa amata kandidāti Irina Rūķe, Kristīne Brūzīte, Elīna Vojevode, 

Agnese Mence-Katkeviča, Viktorija Gulbe, Krists Straume, Raimonds Štālbergs, Andis Adats un 

Mārtiņš Jankovskis īsumā iepazīstina ar sevi un savu motivāciju strādāt komisijā. 

Amata kandidāti Ilzi Aleksūni raksturo Ceļmalnieks. 

Komisijas locekļa amata kandidāte Daina Šulce nepiedalās domes sēdē. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters. Baire.  

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates.  

Debatē Pozņaks, Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Irinu Rūķi. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 5 (Agnese 

Geduševa, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ilzi Aleksūni. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Karina Putniņa), “Atturas” – 8 (Agnese Geduševa, Arnolds Keisters, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Kristīni Brūzīti. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Jānis 

Vaivods),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Elīnu Vojevodi. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Agnesi Menci-Katkeviču. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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6.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Viktoriju Gulbi. 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, 

“Atturas” – 5 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Jānis Vaivods, Viktorija 

Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

7.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Kristu Straumi. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Arnolds Keisters), “Atturas” – 6 (Andris Ceļmalnieks, 

Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

8.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Raimondu Štālbergu. 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, 

Jānis Vaivods, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 10 (Agnese 

Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

9.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Andi Adatu. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Indra Priede, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

10.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Mārtiņu Jankovski. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 



 17 

11.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Dainu Šulci. 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 7 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts 

Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko izsludina sēdē pārtraukumu lēmuma projekta papildināšanai ar ziņām par atbalstītajiem 

amata kandidātiem. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 13:15. 
 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisiju piecu 

locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:15 līdz 14:00. 

 

8. 
Par Reģionālās pašvaldības policijas nolikuma apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:35:45) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – ņemot vērā to, ka novadā apvienojušās divas 

pašvaldības, tad nepieciešams jauns policijas nolikums. Pie nolikuma izstrādes darbojās 

pašvaldības policijas vadība un noslēguma fāzē arī juristi. Lai nolikums būtu elastīgāks un to 

neietekmētu augstākstāvošo normatīvo aktu izmaiņas, tad nolikums ir vienkāršots. Viņš skaidro 

sīkāk par nolikumā ietvertajām normām. Komiteja nolikumu izskatīja un atbalstīja. 

Bomiņš sniedz papildus skaidrojumu par normatīvā akta izstrādi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Bomiņš, Variks, Pozņaks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Reģionālā pašvaldības policija” nolikumu  

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

9. 
Par privātpersonas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:53:57) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – saņemta privātpersonas sūdzība ar lūgumu apturēt 

būvatļauju ceļa barjeras būvniecībai, jo tā traucē piekļūt viņas īpašumam. Pozņaks informē, ka 

jautājumam ir gara vēsture, tajā ir ļoti daudz materiālu, un tā risināšanā izmantots daudz 

pašvaldības resursu. Drošības komiteja izvērtēja visus pieejamos materiālus un secināja, ka 

sūdzība noraidāma.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Zvaigzne. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Indra Priede, Jānis Vaivods),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noraidīt B.P. iesniegumu par būvniecības ieceres barjeras būvniecībai nekustamajā īpašumā 

“Silaines” atcelšanu. 

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par privātpersonas sūdzības izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:05:18) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – jautājums tiek skatīts atkārtoti, tas skar privātpersonas 

deklarēto dzīvesvietu un tās anulēšanu. Pirmajā reizē tika sagatavots labvēlīgs administratīvais 

akts, kas atcēla komisijas lēmumu, bet dome to neatbalstīja. Otrajā reizē sagatavoja iesniedzējam 

labvēlīgu administratīvo aktu, kuru atkal dome noraidīja un pieņēma priekšlikumu atstāt spēkā 

komisijas lēmumu.  Tā kā iesniedzējs vēlējās saņemt administratīvo aktu, nevis priekšlikumu, bet 

jautājuma izskatīšanas termiņš jau bija pagājis, tad iesniedzējs vērsies Administratīvajā tiesā, kas 

radīs pašvaldībai zaudējumu. Pozņaks prognozē, ka persona vērsīsies tiesā arī par domes 

pieņemto nelabvēlīgo administratīvo aktu, un tas viss radīs pašvaldībai zaudējumus. Viņš pauž 

sīkāku viedokli par radušos situāciju. 
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Jautājumu nav un Žilko atklāj debates.  

Debatē Ceļmalnieks, Keisters, Pozņaks, Baire, Pozņaks otreeiz, Baire otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Indra Priede, Jānis Vaivads, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – 1 (Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atstāt negrozītu Ķekavas novada domes Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas 

2021.gada 6.augusta lēmumu Nr.2.§ “Par atteikumu anulēt personas deklarēto dzīvesvietu” 

un noraidīt privātpersonas sudzību pilnībā. 

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

 

 

 

SOCIĀLO LIETU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

11. 
Par telpu izmaksu segšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 5:32:14) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pašvaldībā saņemts iesniegums no biedrības Open radošais 

centrs ar lūgumu piešķirt telpas, vai segt telpu izmaksas centra darbības nodrošināšanai Baložos. 

Biedrībai ir izveidota mājaslapa, kurā var iepazīties ar biedrības darbu. Biedrības mērķauditorija 

ir jaunieši, tā saucamie ielu bērni, kas zaudējuši uzticību valsts un pašvaldību iestādēm, tāpēc 

nepiedalās sabiedriskajā dzīvē, un tas tāpēc, ka šiem jauniešiem nav atbilstošu resursu, kas 

nepieciešami mācību procesā, un no tā rodas atstumtības sajūta, tāpēc viņi meklē atbalstu uz 

ielas. Biedrība mēģina uzrunāt šos ielu jauniešus un palīdzēt viņiem nonākt atpakaļ sabiedrībā. 

Šie bērni nav uzrunājami tradicionālā veidā, viņiem jāļauj pašiem saprast un pieņemt lēmumu, vai 

viņi vēlas atgriezties dzīvē. Biedrības darbošanās notiek brīvprātīgi, tiek piesaistīti sponsori, ir 

izveidoti 13 centri Latvijas lielākajās pilsētās, un šī darbošanās nes pozitīvu pienesumu, tāpēc 

Jēkabsone aicina atbalstīt šāda centra izveidošanu Baložos. 

Mence-Katkeviča aicina atbalstīt centra izveidi, kas nodrošinās ielu jauniešiem drošu patvērumu, 

viņa pauž cerību, ka pēc laika kāds no viņiem jau būs ticis tik tālu, ka sāks uzticēties sabiedrībai. 

Zvaigzne vērš uzmanību uz to, ka biedrība savā iesniegumā nelūdz telpas, bet palīdzību šo telpu 

apmaksai. Viņš piekrīt – sagadījies tā, ka telpas pieder pašvaldībai, tomēr tās nodotas Baložu 

komunālās saimniecības valdījumā, tāpēc lēmuma projekts ir par telpu nomas maksas un 

apsaimniekošanas izmaksu segšanu. 

Biedrības darbību prezentē tās pārstāvis Edijs Klaišis. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Zvaigzne, Jerums, Klaišis, Baire, Cīrule, Žilko. 

Keisters iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Vītols, Baire, Jerums, Geduševa.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Arnolda Keistera –  

Papildināt lēmumprojekta lemjošo  punktu 5. Šis lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas 

brīdi un ir spēkā līdz 1.martam 2022.gadam 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

“Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Valts Variks, 

Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikums noraidīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Dāvināt (ziedot) biedrībai “OPEN Radošais Centrs” finanšu līdzekļus, kas nepārsniedz 1500 

euro, apmaksājot nekustamā īpašuma Purva ielā 2/4 Baložos, Ķekavas novadā, telpu nomas 

un siltumenerģijas izmaksas, atbilstoši telpu iznomātāja un komunālo pakalpojumu 

sniedzēja izrakstītajiem rēķiniem. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Baire par priekšlikumu atturējās, jo, ja nosaka konkrētu summu, tad to izlietos un nav nosakāms 

laiks, kādā tas notiks, bet lēmumu viņa atbalstīja, jo atbalsta pašu ideju, bet par tās realizāciju 

varēs spriest vēlāk.  

Jēkabsone atbalstīja lēmuma projektu un saka paldies visiem, kas šo ideju atbalstīja, bet attiecībā 

uz atbalstu nevalstiskajām organizācijām, tad viņa informē, ka notiek darbs pie saistošo 

noteikumu izstrādes, lai atrastu vienādu pieeju visiem. 

 

 

 

12. 
Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:26:45) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz pagarināt 

īres līgumu. Persona jau ilgstoši īrē sociālo dzīvokli, mājsaimniecībai ir trūcīgas ģimenes statuss, 

un divi dzīvokļi nepieciešami tāpēc, ka ģimene aprūpē pirmās grupas invalīdu, pie kam otrs 

dzīvoklis ir tikai viena istaba blakus pirmajam dzīvoklim, kurā šis cilvēks ar invaliditāti mitinās. 

Tika konstatēts, ka parādu par īrēto dzīvokli nav, nav arī mainījušies tiesiskie apstākļi, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par īres līguma atjaunošanu. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atjaunot divu sociālo dzīvokļu īpašumā “Liepalejas”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

īres līgumu ar I.U. uz sešiem mēnešiem. 

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:55 līdz plkst. 16:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

13. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:36:39) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – dome 3.novembrī apstiprināja saistošos noteikumus, 

nosūtīja Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk VARAM) atzinuma 

sniegšanai, uz to no VARAM saņemti aizrādījumi, saskaņā ar kuriem sagatavoti saistošo 

noteikumu precizējumi. Jēkabsone skaidro, kādi precizējumi veikti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt precizējumus Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 3.novembra saistošajos 

noteikumos Nr. 38/2021 “Par Ķekavas novada pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājumu 

risināšanā”, precizējot tos jaunā redakcijā  

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par dalības turpināšanu Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā pēc  

administratīvi teritoriālās reformas 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:39:03) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pašvaldībā saņemta vēstule no Slimību profilakses un 

kontroles centra, kurā lūgts pieņemt jaunās domes lēmumu attiecībā uz dalību Nacionālajā 

veselīgo pašvaldību tīklā. Viņa skaidro sīkāk par darbībām, kādas bija jāveic un kādas tiks veiktas 

un kādas personas lēmuma projektā iekļautas. Viņa informē, ka abi novadi līdz šim ņēma dalību 

šai tīklā, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par dalības turpināšanu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 
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Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt dalību Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā. 

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

15. 
Par pakalpojumu līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:46:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – pakalpojuma līgums tiek noslēgts ar pašvaldības 

kapitālsabiedrību par konkrētu darbu veikšanu novada teritorijā. Jautājumu izskatīja Īpašumu un 

Finanšu komitejās un atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Linters, Baire, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt pakalpojumu līgumu ar SIA 

“Ķekavas nami” par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu 

(sakopšanu) Ķekavas un Daugmales pagastos.  

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  
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16. 
Par pakalpojumu līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:52:25) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – līdzīgs jautājums, kā iepriekšējais, tas ir par pakalpojuma 

līguma slēgšanu ar Baložu komunālo saimniecību par zaļo zonu, laukumu, ielu un ceļu 

uzturēšanas pakalpojumiem. Jautājumu izskatīja Īpašumu un Finanšu komitejās. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Melnieks, Damlics, Jerums. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt pakalpojumu līgumu ar SIA 

“Baložu komunālā saimniecība” par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā.  

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par pakalpojumu līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:10:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir trešais līgums, kurš paredz ceļu un apgaismojuma 

apsaimniekošanu novadā, nācis klāt Baldones novads, tāpēc pienākumi paplašinājušies. 

Melnieks sniedz sīkāku skaidrojumu par kapitālsabiedrības pienākumiem.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Melnieks, Baire, Blicavs. 

Žilko aicina pievienot lēmumam pareizos pielikumus un izsludina pārtraukumu šīs darbības 

veikšanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17:10 līdz plkst.17:15. 

 

Žilko atsāk domes sēdi.  

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Cīrule, Žilko, Melnieks, Pozņaks, Blicavs. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Keisters, Baire, Pozņaks, Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis 

Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt pakalpojumu līgumu ar SIA 

“Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto 

teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu 

(sakopšanu) Ķekavas novada teritorijā.  

Lēmums Nr. 17. pielikumā.  

 

 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst.17:50 līdz nākamās dienas plkst. 09:00. 

 
Sēdes turpinājums 

2021.gada 9.decembrī plkst.09:00 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivads, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Administratīvās pārvaldes jurists Jānis Zvaigzne, personāla 

vadītāja Jana Malaha, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, speciālists Jānis Ozoliņš, 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, speciāliste Vera Kļaviņa, Attīstības un 

būvniecības pārvaldes vadītāja Aivita Zavadska, projektu vadītāja Kristīne Danovska, telpisko 

plānotāju vadītājs Juris Križanovskis. 

SIA “VV Consulting” pārstāvis Viesturs Krievāns.   

Sēdē nepiedalās: Indra Priede. 

 

 

18. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – izpildot Baldones domes lēmumu, zemes gabals nodots 

izolei elektronisko izsoļu vietnē, sākuma cena bija 30 tūkstoši, nosolīts tika pirmajā solī 

privātpersonai par 30100 euro, summa visa samaksāta, tāpēc aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Druvaldi”, Baldones pagasts, Ķekavas novads, 

Elektronisko izsoļu vietnē notikušās izsoles rezultātus un pilnvarot Ķekavas novada 

pašvaldības izpilddirektoru slēgt pirkuma līgumu ar izsoles uzvarētāju. 

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.11:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šo īpašumu, pamatojoties uz Baldones novada domes 

lēmumu, nodeva elektroniskajā izsolē ar sākumcenu 1600 euro un tika nosolīts par 4000 euro, 

izsoles uzvarētājs pilnā apmērā norēķinājies, tāpēc aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Rozītes 25”, Baldones pagasts, Ķekavas novads, 

Elektronisko izsoļu vietnē notikušās izsoles rezultātus un pilnvarot Ķekavas novada 

pašvaldības izpilddirektoru slēgt pirkuma līgumu ar izsoles uzvarētāju. 

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.13:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – atbilstoši Baldones novada domes lēmumam, īpāsumu 

nodeva elektroniskajā izsolē ar sākumcenu 12500 euro. Izsoles beigās cena sasniedza 23700 euro, 

persona pilnā apmērā norēķinājusies, tāpēc aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Ķeguma prospekts 22, Baldone, Ķekavas novads, 

Elektronisko izsoļu vietnē notikušās izsoles rezultātus un pilnvarot Ķekavas novada 

pašvaldības izpilddirektoru slēgt pirkuma līgumu ar izsoles uzvarētāju. 

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.15:26) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – tāpat saskaņā ar Baldones novada domes lēmumu 

īpašumos nodeva atsavināšanai, izsole notika elektroniskajā izsolē ar sākumcenu 15700 euro. 

Izsoles beigās cena sasniedza 16000 euro, persona pilnā apmērā norēķinājusies, tāpēc aicina 

apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Saulsardzes”, Baldones pagasts, Ķekavas novads, 

Elektronisko izsoļu vietnē notikušās izsoles rezultātus un pilnvarot Ķekavas novada 

pašvaldības izpilddirektoru slēgt pirkuma līgumu ar izsoles uzvarētāju. 

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.17:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – tāpat saskaņā ar Baldones novada domes lēmumu 

īpašums nodots atsavināšanai ar sākumcenu 12100 euro. Izsole notika elektroniskajā izsoļu vietnē 

un izsoles beigās cena sasniedza 33300 euro, izsoles uzvarētājs pilnā apmērā norēķinājies, tāpēc 

aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 



 27 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Upeszemes”, Baldones pagasts, Ķekavas novads, 

Elektronisko izsoļu vietnē notikušās izsoles rezultātus un pilnvarot Ķekavas novada 

pašvaldības izpilddirektoru slēgt pirkuma līgumu ar izsoles uzvarētāju. 

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šis īpašums ar Baldones novada domes lēmumu tika 

nodots atsavināšanai ar sākumcenu 8800 euro. Izsole notika elektroniskajā izsoļu vietnē un izsoles 

beigās cena sasniedza 23700 euro, izsoles uzvarētājs pilnā apmērā norēķinājies, tāpēc aicina 

apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Smilšu iela 8, Baldone, Ķekavas novads, Elektronisko izsoļu 

vietnē notikušās izsoles rezultātus un pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru 

slēgt pirkuma līgumu ar izsoles uzvarētāju. 

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.20:21) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – īpašums Ķekavas pagastā paredzēts atsavināšanai ar 

domes lēmumu tika nodots izsolei ar sākumcenu 3470 euro. Izsoles gala cena ir 4170 euro, izsoles 

uzvarētājs pilnā apmērā norēķinājies, tāpēc aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Tekstilnieks 155”, Dzērumi, Ķekavas pagasts, Ķekavas 

novads, izsolē nosolīto cenu, kuru izsolē nosolīja SIA “Fortok”. 

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.22:03) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – īpašums Ķekavā ar domes lēmumu tika nodots 

atsavināšanai un izsolīts elektroniskajā izsolē. Zemes gabala sākuma cena bija 2850 euro. Izsoles 

gala cena ir 2950 euro, izsoles uzvarētājs pilnā apmērā norēķinājies, tāpēc aicina apstiprināt 

izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Pauguru iela 6, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads, 

izsolē nosolīto cenu, kuru izsolē nosolīja V.L.. 

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par atsavināšanas procesa uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:39) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šī gada oktobrī saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu atsavināt zemi, jo uz tās atrodas personai piederošas ēkas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt nekustamā īpašuma – zemesgabala “Mētras”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanas procesu. 

Lēmums Nr. 26. pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par zemes nomas līguma termiņas pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.25:22) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – no privātpersonas saņemts iesniegums ar lūgumu 

pagarināt zemes nomas termiņu. Komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Aizstāt starp Ķekavas novada pašvaldību un I.R. 2012.gada 16.oktobrī noslēgtajā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/12/73  2.1.punktā vārdus un skaitļus ,,līdz 2022.gada 

1.janvārim” ar vārdiem un skaitļiem ,,līdz 2032.gada 1.janvārim”. 

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.27:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par pašvaldības 

zemes nomu. Iesniegumu iesniedzis blakus zemes īpašnieks. Speciālisti iesniegumu izskatījuši un 

sagatavots pozitīvs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes vienību “Kalnbērziņi”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, A.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2031.gada 31.decembrim, 

personiskās palīgsaimniecības vajadzībām, teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 28. pielikumā.  
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29. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.29:56) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – vienā no nesenām domes sēdēm pieņēma saistošos 

noteikumus par ielu tirdzniecības kārtību, šie ir saistītie noteikumi, kuri nosaka nodevas apmēru 

par tirdzniecību Ķekavas novadā. Jauninājums šajos noteikumos ir - sezonālo pakalpojumu 

sniegšana pie publiskajiem ūdeņiem, t.i. dažādu ūdens sporta veidu piederumu noma, un 

noteikumi paredz piecus euro par vienas tirdzniecības vietas kvadrātmetu. Komiteja noteikumus 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas.  

Žilko izsaka sēdes vadītāja viedokli – viņš saka paldies darba grupai un Legzdiņai par 

jaunievedumu saistošajos noteikumos. 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.45/2021 “Par pašvaldības 

nodevu par tirdzniecību publiskās vietās” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.32:54) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – Īpašumu pārvaldes darbinieki veikuši pašvaldības 

neapbūvēto zemju izvērtējumu, apzinātas visas vietas, kas nepieciešamas pašvaldības funkciju 

veikšanai, meliorācijas sistēmu apsaimniekošanai. Jautājums ir ļoti specifisks, tāpēc Legzdiņa 

aicina jautājumus uzdod Īpašumu pārvaldes vadītājam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu Ķekavas novada teritorijā.  

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  
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31. 
Par latvāņu izplatības ierobežošanas pasākumu organizatorisko plānu 2022.- 2026.gadam 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.35:11) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – speciālists sagatavojis šādu plānu, pēc viņa lūguma 

Legzdiņa ar priekšlikumu lūdz pievienot plānam vēl vairākas zemes vienības, par kurām līdz 

domes sēdes izsludināšanai nebija paspēts saņemt īpašnieku saskaņojumus. Plānam ir trīs 

pielikumi, kur pirmajā iekļauti īpašumi, kas invadēti ar latvāņu audzēm, otrajā pielikumā ir 

monitoringa žurnāls un trešajā pielikumā ir latvāņu apkarošanas kalendārais grafiks. Legzdiņa 

aicina apstiprināt plānu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Jānis Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

papildināt lēmumprojektu ar sekojošiem īpašumiem : 148. 8070 011 0118 Andrejliepas, 

149. 8070 011 0111 Brekši, 150.8070 011 0203 Apsējas, 151.8070 011 0359 Jaunčagas, 

152. 8070 008 1694 Kereļi, 153.8070 011 0142 Burkāni, 154.8070 011 0092 Asfaltnieki, 

155. 8070 011 0038 Kalves. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, attiecīgi papildina lēmuma projektu un Žilko aicina balsot par koriģēto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt latvāņu izplatības ierobežošanas pasākumu organizatorisko plānu 2022.- 

2026.gadam.  

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  

 

 

 

32. 
Par Baldones novada domes lēmuma atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.41:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – ar šo lēmumu tiks atcelts Baldones novada domes lēmums 

par zemes piešķiršanu bērnudārzam Vāverīte rotaļu klaukuma izveidei, jo izskatot šo lēmumu un 

bērnudārza iesniegumu tika konstatēts, ka zemes gabalu šķērso dažādas komunikācijas, tāpēc tas 
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nav piemērots nopietna rotaļu laukuma izbūvei, un tāpēc Baldones lēmums jāatceļ. Jautājumu 

vairākkārt izskatīja komitejā un šāds ir rezultāts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Legzdiņa, Križanovskis, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Baldones novada domes 2021.gada 25.maija lēmumu Nr.2 “Par PII Vāverīte 

iesnieguma izskatīšanu”.  

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  

 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

33. 
Par investīciju plāna apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.48:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis dokuments saistīts ar novadu apvienošanu, un tajā ir 

apvienoti Baldones un Ķekavas investīciju plāni.  Investīciju pasākumi tiek plānoti vairākiem 

gadiem uz priekšu, bet pērējie attīstības stratēģijas dokumenti pašlaik atrodas sabiedriskās 

apspriešanas stadijā. Specifiskos jautājumus viņa aicina uzdot speciālistei. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Danovska, Žilko, Zvaigzne, Variks, Jerums. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Jerums, Baire, Līcis, Geduševa, Baire otrreiz, Keisters, Variks, Jerums otrreiz, Geduševa 

otrreiz, Putniņa. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Norādīt Investīciju plānā tos projektu ideju nosaukumus, kas bija ietverti Baldones un 

Ķekavas novadu Investīciju plānos. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Atturas” – 2 (Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Investīciju plāna 3.punktā norādīt: "Jaunas skolas būvniecība Katlakalnā". 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 8 (Agnese Geduševa, Andris 

Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina 

Putniņa), “Atturas” – 3 (Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Investīciju plāna 3.punktā norādīt: "Jaunas skolas būvniecība Katlakalna, Rāmavas, 

Valdlauču, Ziedoņa apkaimē". 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 6 (Agnese 

Geduševa, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – 1 (Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada attīstības programmas 2014.–2020.gadam aktualizēto 

investīciju plānu 2018.-2020.gadam 2021.gada redakcijā.  

Lēmums Nr. 33. pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Pozņaks nepauž viedokli par balsojumu, bet izsaka viedokli par kopējo situāciju. 

Baire priekšlikumus atbalstīja, jo uzskata, ka projektu nosaukumos jānorāda konkrētas vietas, par 

lēmumu viņa atturējās, jo uzskata, ka nav korekti mainīt lēmuma projektu, ja par to nav bijis 

balsojums komitejā. Viņa saka paldies Žilko par finansējumu V2. 

Geduševa balsoja par lēmumu, viņa atgādina, ka viens vārds nemaina darba būtību, jo jauna 

skola ir nepieciešama Ķekavas novadā, to neviens neapšauba. 

Jerums norāda, ka miers baro, bet nemiers posta, un sākumā bija vārds, un vienam vārdam ir 

nozīme. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:25 līdz plkst. 11:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
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34. 
Par nodomu protokola parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:41:39) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts biedrības iesniegums, kurā pausts nodoms veidot 

vairākus projektus, sadarbojoties pašvaldībām, un tie būtu, sadarbojoties ar Salaspils pašvaldību 

veidot taku uz Doles salu, un sadarbojoties ar Olaines pašvaldību attīrīt no kritalām Misas upi, lai 

to var izmantot ūdenssporta cienītāji. Tāpat biedrība vēlas izpētīt Katlakalna Baltās kāpas 

labiekārtošanas potenciālu, sadarbojoties ar Rīgas domi. Lai šo darbu varētu labāk veikt, tad būtu 

jānoslēdz sadarbības memorands, tomēr vispirms jāpārliecinās, vai minētās pašvaldības būs 

gatavas iesaistīties, tāpēc vispirms tiks slēgti nodomu protokoli, lai biedrība var tālāk vērsties pie 

šīm pašvaldībām ar ierosinājumu sadarboties. Ja šīs pašvaldības atbalstīs projektus, tad jau varēs 

slēgt sadarbības memorandu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Vītols, Žilko, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt nodomu protokola parakstīšanu ar biedrību “Ūdensmalu attīstībai”. 

Lēmums Nr. 34. pielikumā.   

 
 

 

35. 
Par projekta iesnieguma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:54:28) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmuma projektu paredzēts atbalstīt četru objektu 

pieteikšanu energoefektivitātes paaugstināšanas projektu konkursā, un proti, Skolas ēka Skolas 

ielā 2a Ķekavā par summu 578 tūkstoši, no tās pašvaldība sedz gandrīz 75 tūkstošus, Ķekavas 

kultūras nams par summu 998 tūkstoši, no kā 118 tūkstošus sedz pašvaldība, trešais projekts ir PII 

Ieviņa par kopējo summu 1 miljons 750 tūkstoši, no tā pašvaldības daļa 223 tūkstoši euro un 

ceturtais projekts ir Baldones pilsētas pārvldes ēka par kopējo summu 1 miljons 770 tūkstoši euro, 

no tā pašvaldība segs 137 tūkstošus. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Žilko, Zavadska, Variks, Jerums, 

Keisters. 

Jerums iesniedzis priekšlikumu, par kuru nebalso – “2022.gadā sagatavot dokumentāciju 

(projektu) kā minimums jumta siltināšanai pilnībā pašvaldībai piederošā ēkā Zaļā ielā 5, 

Baložos” - un to komentē. 

Zvaigzne pauž viedokli, ka priekšlikums neattiecas uz lēmuma projektu un par to nav jābalso. 

Žilko aicina priekšlikumu ieprotokolēt un ņemt vērā turpmākā darbā. Viņš slēdz jautājumu sadaļu 

debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt priojekta iesnieguma iesniegšanu četrus pašvaldības objektu energoefektivitātes 

paaugstināšanai atklātajā projektu iesniegumu konkursā.  

Lēmums Nr. 35. pielikumā.  

 

 

 

36. 
Par grozījumiem Baldones novada domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:18:20) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – Baldones dome vasarā pieņēma lēmumu ar atļauju 

privātpersonai projektēt un izbūvēt ceļu par saviem līdzekļiem, lai piekļūtu savam īpašumam. 

Tomēr pieņemtajā lēmumā nav noteikts, ka ar personu slēdzams līgums, tāpēc jāgroza pieņemtais 

lēmums, nosakot, ka personai tiek piešķirtas apbūves tiesības un par to jāslēdz līgums. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Baldones novada domes 2021.gada 21.jūnija lēmumā Nr. 16 “Par 

pašvaldības īpašumu Meža iela 1, Baldone”, izsakot lēmuma lemjošo daļa jaunā redakcijā.  

Lēmums Nr. 36. pielikumā.  

 

 

 

37. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:20:27) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saskaņā ar personas iesniegumu, sagatavots lēmuma projekts 

par zemes ierīcības projekta izstrādi, zemi paredzēts sadalīt ne vairāk, kā piecos zemes gabalos, 

no kuriem viens būs paredzēts ceļam. Īpašums atrodas lauku teritorijā, piekļuve tam nodrošināta 

no pašvaldības ceļa, un tāpēc iespējama zemes sadale ar zemes ierīcības projektu. Komitejā 

jautājums atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ceļacirtas”, Baldones 

pagasta, Ķekavas novadā, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta 

izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 37. pielikumā.  

 

 

 

38. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 3:23:18) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

zemes ierīcības projektu ar mērķi no kopējās zemes platības atdalīt viensētu. Kopējā zemes platība 

ir 2,15 ha, piekļuve ir no Latvijas valsts mežu ceļa. Papildus tiek prasīts nodalīt ceļu atsevišķā 

zemes vienībā. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Pladas”, Baldones 

pagasta, Ķekavas novadā, esošās viensētas nodalīšanai no pārējās zemes, saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 38. pielikumā.  

 

 

 

39 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 3:25:24) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts īpašnieku iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

lokālplānojumu ar mērķi daļai īpašuma mainīt zonējumu no dabas pamatnes uz dzīvojamo māju 

apbūvi. Šī plānojuma ietvaros paredzēts izbūvēt publisku ceļu, pa kuru varēs piekļūt Daugavai un 

pārceltuvei uz Nāves salu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā „Daugavparks”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba 

uzdevumu.  

Lēmums Nr. 39. pielikumā.  

 

 

 

40. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu turpinās iesāktais process par administratīvo 

līgumu slēgšanu detālplānojuma Celmiņi realizācijai. Tāpat kā iepriekšējo reizi saņemts 

iesniegums no privātpersonas, ar lūgumu slēgt administratīvo līgumu, kas ļaus personai uzsākt 

dzīvojamās mājas būvniecību. Detālplānojums apstiprināts 2009.gadā un tas realizēts zemes 

sadales sadaļā, tomēr infrastruktūra nav izbūvēta. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu ar J.B. par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Celmiņu ielā 48, 

ņemot vērā šajā lēmumā izdarītos secinājumus.  

Lēmums Nr. 40. pielikumā.  

 

 

 

41. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:30:21) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – tāds pats lēmuma projekts, kā iepriekšējais, tikai 

administratīvais līgums tiks slēgts par citu zemes vienību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu ar L.R. par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Žagaru ielā 2.  

Lēmums Nr. 41. pielikumā.  

 

 

42. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:32:10) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts iesniegums no īpašnieka ar lūgumu mainīt īpašuma 

lietošanas mērķi uz teritorijas plānojumā paredzēto. Šobrīd īpašuma daļai lietošanas mērķis ir 

lauksaimniecība, pēc lēmuma pieņemšanas tā tiks nomainīta uz rūpnieciskās ražošanas uzņēmumu 

apbūvi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Asfaltnieki”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, lietošanas 

mērķi, nosakot  lietošanas mērķi – Rūpnieciskās ražošanas uzņēmumu apbūve. 

Lēmums Nr. 42. pielikumā.  

 

 

 

43. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:34:08) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – lēmums par detālplānojuma izstrādi pieņemts 2019.gadā, tas 

vienu reizi pagarināts, detālplānojuma izstrādes mērķis ir zemes sadale savrupmāju būvniecībai. 

Detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam un teritorijas plānojumam, izgājis visu 

procedūru, tāpēc to var apstiprināt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Pilbārži” , Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Lēmums Nr. 43. pielikumā.  

 

 

 

44. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:36:07) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašnieks ierosinājis detālplānojuma izstrādi ar mērķi sadalīt 

zemi savrupmāju būvniecībai. Detālplānojums nepieciešams, jo zeme atrodas ciema teritorijā, bet 

nav nodrošināta piekļuve no pašvaldības ceļiem. Komitejā lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Dainas”, Alejās, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 44. pielikumā.  

 

 

 

45. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:38:21) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašnieks iecerējis izbūvēt auto stāvlaukumu detālplānojuma 

teritorijā. Detālplānojums apstiprināts 2009.gadā un tas neatbilst šai attīstītāja iecerei, tāpēc tiek 

lūgts uzsākt detālplānojuma grozījumus. Detālplānojuma grozījumi arī atrisināts ceļu 

infrastruktūras jautājumus. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Emmas, Regijas, Regijas-1 Jaunorvaldi, Gaiļbikši, a/d Starts 

4/1-22, a/d Starts 4/1-24”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, grozījumu 

izstrādi saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 45. pielikumā.  

 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

46. 
Par Ķekavas kultūras centra nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:42:35) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – būs trīs jautājumi par kultūras centru nolikumu 

apstiprināšanu. Pagājušajā sēdē dome pieņēma Baldones kultūras centra nolikumu un pēc šī 

parauga veidoti arī citu kultūras centru nolikumi, lai visā novadā tie būtu vienveidīgi. 

Zaķe atgādina, ka apvienojušies divi novadi, tāpēc darba grupa strādāja, lai izstrādātu jaunus 

nolikumus, kas atbilstu nospraustajām vadlīnijām. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Variks, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas pagasta kultūras centra nolikumu.  

Lēmums Nr. 46. pielikumā.  

 

 

47. 
Par Daugmales kultūras centra nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:46:47) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Daugmales pagasta kultūras centra nolikumu.  

Lēmums Nr. 47. pielikumā.  
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48. 
Par Baložu kultūras centra nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:48:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska un Rihards Gorkšs. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baložu pilsētas kultūras centra nolikumu.  

Lēmums Nr. 48. pielikumā.  

 

 

 

49. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:51:24) 

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – saistošie noteikummi izskatīti komitejā un atbalstīti. 

Kļaviņa papildina ziņojumu – izstrādāti saistošie noteikumi par kārtību, kādā var pieteikties 

kompensācijai par privātās pirmsskolas izglītības iestādes un aukles pakalpojumiem. Noteikumi 

nosaka arī kārtību, kā kompensācija tiek atteikta un kā pārtraukta. Viņa skaidro sīkāk par 

kompensācijas aprēķinu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.46/2021 “Par pašvaldības 

atbalsta vai kompensācijas piešķiršanas un izmaksas kārtību norēķiniem ar privāto izglītības 

iestādi vai bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 49. pielikumā.  

 
 

Geduševa pauž viedokli par savu balsojumu – viņa balsoja par, izsaka gandarījumu, ka kaut 

nedaudz, bet var pacelt kompensāciju aukles pakalpojumiem. Viņa uzskata, ka tas nav daudz, 

tomēr domā, ka arī turpmāk šī kompensācija pamazām jāpalielina. 
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50. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:54:35) 

Par jautājumu ziņo Rihards Gokšs. 

Zaķe sniedz sīkāku skaidrojumu – pie saistošajiem noteikumiem strādāja darba grupa, tajos 

apvienoti abu novadu bijušie noteikumi, no katra paņemot labāko. Galvenā izmaiņa, ka turpmāk 

100% kompensācija tiks sniegta maznodrošinātiem un trūcīgiem iedzīvotājiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.47/2021 “Par 

līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs”  un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 50. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00 līdz plkst.14:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

51. 
Par vasaras nometņu konkursa nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:03:48) 

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – tuvojas vasara, tāpēc komiteja izskatīja jautājumu par bērnu 

vasaras nometnēm, komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Zaķe papildina Gorkša ziņojumu – pie nolikuma ir strādājusi darba grupa, tā kā novadi 

apvienojušies, tad izstrādāts jauns nolikums. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Zaķe, Cīrule, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nolikumu “Ķekavas novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu projektu 

konkursa nolikums” . 

Lēmums Nr. 51. pielikumā.  
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52. 
Par vecāku līdzfinansējuma maksas samazināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:11:22) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saņemts iesniegums par iespēju atcelt vecāku 

līdzmaksājumu uz attālināto mācību laiku. Sagatavots attiecīgs lēmuma projekts, kas paredz 

kārtību, kā tiek atcelts vecāku līdzmaksājums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt vecāku līdzfinansējuma maksas aprēķināšanas kārtību Ķekavas novada 

profesionālās ievirzes izglītības iestāžu Ķekavas Mūzikas skolas, Ķekavas Mākslas skolas, 

Ķekavas novada sporta skolas, Baldones mākslas skolas un Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas 

skolas audzēkņiem sākot ar 2021. gada 1. decembri uz ārkārtējās situācijas laiku.  

Lēmums Nr. 52. pielikumā.  

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

53. 
Par saistošo noteikumu grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:15:20) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šogad darba grupa izstrādāja jaunus saistošos noteikumus, tos 

dome atbalstīja, bet Finanšu ministrija izteica iebildumus, un tāpēc attiecīgi jālabo saistošie 

noteikumi. 

Pūriņa precizē ziņojumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Pūriņa, Zvaigzne. 

Baire paziņo, ka iesniegs priekšlikumus. 

Žilko izsludina pārtraukumu, lai Baire var priekšlikumus iesniegt. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:25 līdz plkst.14:30. 

 

Žilko atsāk domes sēdi, viņš konstatē, ka saņemti Baires priekšlikumi. 

Jautājumu vairāk nav un viņš atklāj debates. 

Debatē Baire, Keisters. 

Žilko izsaka savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt grozījumu saistošo noteikumu 22.11. punktā: Pensionāriem, kuri uz taksācijas gada 1. 

janvāri ir sasnieguši 65 gadu vecumu, attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai 

tās ir vai nav sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām 

nedzīvojamās ēkās, kuru funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru 

funkcionālā izmantošana ir saistīta ar dzīvošanu. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Jānis Vaivods, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 5 (Agnese Geduševa, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt grozījumus 22.2.punktā: Piešķirt NIN atlaides ģimenēm ar bērniem: 1) trīs un vairāk 

bērni - 90%; 2) divi bērni - 70%; 3) viens bērns - 50%. Pielikumā formulējums. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko), 

“Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Nepiedalās” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Saistošajos noteikumos norādīt, ka Noteikumu 22.2.punkts stājas spēkā 2023.gada 1.janvārī. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 

(Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Saistošajos noteikumos norādīt, ka Noteikumu 22.1.punkts stājas spēkā 2023.gada 1.janvārī. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Viktorija 

Baire), “Pret” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 3 

(Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Baire priekšlikumus atbalstīja, viņa norāda, ka valsts ar likumu nosaka 50% atlaidi daudzbērnu 

ģimenēm, tāpēc iedzīvotājiem būs liels pārsteigums. 

Pozņaks balsojumā atturējies, zinot kādi atvieglojumi ir lielajos novados, viņš min piemērus, viņš 

nevar salīdzināt daudzbērnu ģimenes un ģimeni ar vienu bērnu, lai tai dotu atlaidi. Pašvaldības 

pamatfunkcija ir atbalstīt tos, kas nonākuši smagā situācijā, tāpēc tāpat vien politiski dot 
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atvieglojumus visiem viņš neredz pamatojumu. Otrs – tik nozīmīgus grozījumus vienā mirklī nevar 

pieņemt. 

Putniņa – jo vairāk ir atvieglojumi, jo labāk, tomēr visi atvieglojumi jāskata budžetā, un šobrīd 

budžets ir sagatavošanas stadijā un tas ir ar mīnusu, tāpēc pie šiem priekšlikumiem var atgriezties 

nākamajā gadā kontekstā ar nākamā gada budžetu, tāpēc viņa atturējās un balsoja pret. 

Keisters balsoja par, min piemēru darbā ar iedzīvotājiem, jo atbalsta šādu atvieglojumu. 

Variks par trešo un ceturto priekšlikumu balsoja pret, jo situācijā, kad netika atbalstīti pirmie divi 

priekšlikumi, tiem vairs nebija nozīmes un skaidro, kāpēc. 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.48/2021 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 22.septembra saistošajos noteikumos Nr. 25/2021 

“Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu 

Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 53. pielikumā.  

 

Geduševa pauž viedokli par savu balsojumu – viņa lēmuma projektu atbalstīja, bet priekšlikumos 

atturējās, jo šis nav tas brīdis, kad šādi lēmumi jāpieņem. Viņa piekrīt, ka priekšlikumi ir 

apspriežami un nepieciešami, tomēr tie jāizskata kontekstā ar konkrētā gada budžetu. Viņa aicina 

sniegt priekšlikumus nākamajā periodā. 

 

 

54. 
Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:57:26) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – izvērtējot lēmuma ieviešanu praksē konstatēts, ka lēmuma 

otrajā un sestajā punktā nepieciešami precizējumi, lai iesāktais process par grāmatvedības 

centralizēšanu noritētu bez aizķeršanās. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Zvaigzne, Baire, Žilko, Malaha, Pūriņa, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Geduševa, Jerums, Pozņaks, Putniņa, Vītols, Jerums otrreiz, Putniņa otrreiz, Baire. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.   

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Jerums –  

Mainīt lemjošās daļas punktu 6. uz: "Uzdot Ķekavas novada pašvaldības iestāžu, uz kurām 

attiecas šis lēmums, vadītājiem līdz 2021.gada 31.decembrim paziņot darbiniekiem par šī 

lēmuma pieņemšanu, līdz 2022.gada 31.janvārim Ķekavas novada pašvaldības vārdā 

noslēdzot vienošanās pie darba līgumiem par darba devēja rekvizītu maiņu 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 5 (Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atlikt centralizētās grāmatvedības ieviešanu līdz 2022.gada 31.decembrim, lai valsts līmenī 

tiktu atrasts risinājums. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2021.gada 6.oktobra sēdes lēmuma Nr. 32 “Par centralizētas 

grāmatvedības uzskaites izveidošanu Ķekavas novada pašvaldībā” lemjošās daļas 2.un 

6.punktu jaunā redakcijā. 

Lēmums Nr. 54. pielikumā.  

 

Baire pauž viedokli par savu balsojumu – viņa balsojumā nepiedalījās, jo neatbalsta centralizētās 

grāmatvedības ieviešanu. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:50 līdz plkst. 16:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

55. 
Par grozījumu saistošajos noteikumos apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 7:02:11) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – lūdz labot tehnisku klūdu lēmuma konstatējošajā daļā. Tālāk 

viņš skaidro - pēc saistošo noteikumu apstiprināšanas noteikumus nosūtīja VARAM, un jau pēc 

noteikumu spēkā stāšanās saņemtas VARAM iebildes, kas būtu noteikumos jāprecizē. Tomēr 
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labojumus neveica uzreiz, jo notiek reforma, kuras ietvaros mainās situācija. No saistošo 

noteikumu spēkā stāšanās brīža dome pieņēmusi vairākus lēmumus par struktūrvienību 

reorganizācijām, mainījusies situācija ar komisijām, saistībā ar attālināto darbu mainījusies 

prakse, kā notiek balsošana ar vēlēšanu zīmēm, tāpat nepieciešams pārskatīt kārtību, kādā tiek 

izskatīti apstrīdēšanas iesniegumi. Ir izstrādāti atbilstoši grozījumi saistošajos noteikumos. 

Attiecībā uz izpilddirektora vietnieka amatu skaidrojumu sniegs izpilddirektore. 

Jansone norāda, ka pēc administratīvi teritoriālās reformas novada teritorija palielinājusies, 

nākuši klāt uzdevumi, kas veicami tuvākajā laikā. Lielākajā daļā pašvaldību izpilddirektoriem ir 

vietnieki, arī šobrīd, redzot darba apjomus konstatēts, ka nepieciešams izpilddirektora vietnieks. 

Viņa min piemērus par citām pašvaldībām. Izvērtējot šā brīža struktūru konstatēts, ka katra 

pārvalde strādā savā jomā, bet pieklibo sadarbība starp pārvaldēm, ja jāstrādā pie viena 

uzdevuma vairākām pārvaldēm. Viņa uzskata, ka mūsu pašvaldībā pietiktu ar vienu vietnieku, kas 

koordinētu darbus starp Īpašumu un Attīstības pārvaldēm, jo tuvākajā laikā būs pieejami Eiropas 

fondu līdzekļi, tāpēc ir būtiski pareizi attīstīt pašvaldības īpašumus piesaistot šos līdzekļus. Tieši 

tāpēc viņa redz savu vietnieku tieši šais jomās, lai abas pārvaldes konsolidēti un efektīvi strādātu 

pie līdzekļu piesaistes. Vietnieka pienākumos būtu arī strādāt ar kapitālsabiedrībām, to funkcijām, 

tarifiem, maksājumiem, pakalpojumiem un finansējuma piesaisti caur investīciju projektu 

sagatavošanu. Vietnieka amata atalgošanai līdzekļi tiks ņemti no Baldones, jo viņiem bija 

izpilddirektors, kas turpmāk strādās Īpašumu pārvaldē par pārvaldes vietnieku, līdz ar to papildus 

līdzekļi budžetā nebūs nepieciešami. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Žilko, Pozņaks, Jerums, Jansone, Cīrule, 

Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire, Vītols, Putniņa, Keisters, Pozņaks, Jerums, Baire otrreiz, Geduševa, Variks. 

Žilko izsaka savu sēdes vadītāja viedokli.   

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikuiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izslēgt visus grozījumu punktus, kas saistīti ar izpildirektora vietnieka vietas izveidošanu. 

Un netērēt vairāk kā 24 000 EUR finanšu līdzekļus gada ietvaros. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

“Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izslēgt grozījumu 1.30.punktu. Atstāt esošo redakciju: Dome, ja speciālajā likumā nav 

noteikts citādi, izskata apstrīdēšanas iesniegumus par administrācijā esošo institūciju un 

amatpersonu faktisko rīcību un izdotajiem administratīvajiem aktiem. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Jānis Vaivods, Viktorija Baire), 

“Pret” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Jānis Vaivods, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.49/2021 “Grozījumi 

“Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 1.jūlija saistošajos noteikumos Nr. 13/2021 

„Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 55. pielikumā.  

 

 

 

56. 
Par Centrālās administrācijas darbinieku atalgojuma nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 8:44:37) 

Par jautājumu ziņo Jana Malaha – lai nodrošinātu vienotu atalgojuma un sociālo garantiju 

sistēmu centrālajā administrācijā, tad sagatavots vienots darbinieku atalgojuma nolikums. Viņa 

informē, ka šobrīd izveidojusies “karsta” situācija ar arodbiedrībām saistībā ar Finanšu komitejā 

atbalstīto priekšlikumu par veselības apdrošināšanas līdzfinansēšanu 20% apmērā no pašiem 

darbiniekiem. Malaha aicina, ja dome atbalstīs nolikumu ar Finanšu komitejas grozījumiem, tad 

jautājumu nevirzīt uz apstiprināšanu, jo būs jāturpina konsultācijas ar arodbiedrībām. 

Žilko jautā, kādas izmaiņas pēc būtības ir šai nolikumā atšķirībā no iepriekšējā. 

Malaha paskaidro, ka šis nolikums sagatavots uz Ķekavas nolikuma bāzes, lielas izmaiņas tajā 

nav veiktas, precizēti daži punkti, noapaļoti cipari un  veiktas izmaiņas pirmajā pielikumā, 

izslēdzot vienu aili. Tāpat ir izmaiņas punktu uzskaitē pēc novērtēšanas, jo izstrādāts pilnīgi jauns 

novērtēšanas nolikums. 

Zvaigzne pievienojas Malahas teiktajam, ja dome sliecas apstiprināt šo Finanšu komitejā radušos 

versiju par veselības apdrošināšanas finansēšanu, tad jautājumu nevirzīt apstiprināšanai, bet 

atgriezt komitejā, jo tiešām saņemtas vēstules no arodbiedrībām, kas kategoriski iebilst šīm 

izmaiņām. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Malaha, Zvaigzne, Žilko. 

Baire iesniegusi priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Jerums, Baire, Putniņa otrreiz, Jerums otrreiz, Ceļmalnieks.   

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Izteikt nolikuma 24. punktu sekojošā redakcijā: "Darbinieku veselības apdrošināšanu veic, 

ja šim mērķim ir piešķirti atbilstoši finanšu līdzekļi." 

Atklāti balsojot 
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ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atbalstīt, ka 24. punkta redakcija "Darbinieku veselības apdrošināšanu veic, ja šim mērķim 

ir piešķirti atbilstoši finanšu līdzekļi."  - nozīmē apdrošināšanas polises izmaksu segšanu 

pilnā apmērā. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Andris Vītols),  

“Atturas” – 2 (Karina Putniņa, Valts Variks), “Nepiedalās” – 1 (Ineta Romanovska), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, atbilstoši tiek labots lēmuma projekts un Žilko aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, “Atturas” – 1 (Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums Nr. 56. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 18:25 līdz 18:30. 

 

57. 
Par Centrālās administrācijas darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas 

 nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:28:57) 

Par jautājumu ziņo Jana Malaha – šis normatīvais akts saistīts ar iepriekšējo, tas nosaka 

darbinieku novērtēšanas kārtību. Šis ir pilnīgi jauns nolikums, vecais pastāvēja desmit gadus, un 

darbinieki jau bija noguruši no vienveidīgajiem jautājumiem. Šajā nolikumā akcents likts uz 

pienākumu izpildi, t.i. tiks izvirzīti mērķi un pēc gada veikts vērtējums par mērķu sasniegšanu,  

iepriekšējā nolikuma versijā lielāks svars bija likts uz darbinieka rakstura īpašībām. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Malaha, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikumu.  

Lēmums Nr. 57. pielikumā.  

 

 

 

PIEBALSOTIE  JAUTĀJUMI 

58. 
Par telpu piešķiršanu pašvaldības policijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:36:01) 

Par jautājumu ziņo Gatis Līcis – viņš norāda, ka šobrīd Baldones pašvaldības policijas brigāde 

strādā ļoti mazās saspiestās telpās, kas nav piemērotas darbam 24/7 režīmā. Tika izvērtēti vairāki 

varianti, bet par piemērotākām atzītas telpas Daugavas ielā 2A. Tālāk viņš iepazīstina ar 

prezentāciju par pieejamajām brīvajām telpām, kuras piedāvātas policijas vajadzībām Baldonē. 

Līcis piekrīt, ka kultūra ir svarīga, tomēr uzskata, ka drošība ir svarīgāka, ikdienā tā nav 

redzama, bet tieši tāpēc cilvēki jūtas droši, jo policija mūs sargā, gan, kad guļam, gan kad 

nodarbojamiems ar kultūru un mākslu. Viņš redz Baires priekšlikumu – jautājumu atlikt, tomēr 

aicina pieņemt lēmumu, jo šis jautājums jau izskatīts no visām pusēm pietiekoši ilgi, un atlikšana 

neko nemainītu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Pozņaks, Putniņa, Līcis, Jerums, Romanovska, Keisters, 

Baire, Jēkabsone, Ceļmalnieks, Zvaigzne. 

Pozņaks papildina Līča ziņojumu. 

Putniņa komentē savu priekšlikumu. 

Jerums izsaka deputāta pieprasījumu – izsniegt viņam Tehniskās izpētes atzinumu par Baldones 

vidusskolas ēku. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Geduševa, Jerums, Baire, Līcis, Pozņaks, Putniņa.   

Žilko pauž savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu. Veikt konsultācijas ar visām iesaistītajām pusēm. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire), 

“Pret” – 7 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 2 (Dace Cīrule, Jānis Vaivods),  

“Nepiedalās” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Karinas Putniņas –  

Ņemot vērā 02.12.2021. drošības komitejā atbalstītos divus priekšlikumus, atgriezt 

jautājumu izskatīšanai IKS un drošības komitejās, lai piešķirot telpas RPP Daugavas ielā 

2a, Baldonē, vienlaicīgi tiktu piešķirtas alternatīvas telpas Baldones kultūras centram 

mākslas un kultūras funkciju organizēšanai un nodrošināšanai, kā arī paredzēt 2022. gada 

budžetā līdzekļus telpu pielāgošanai konkrēto funkciju veikšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa), “Pret” – 10 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Jānis Vaivods, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 1 (Juris Jerums), “Nepiedalās” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Jānis Vaivods, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 5 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa), "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Reģionālā pašvaldības policija” lietošanā 

telpas nekustamajā īpašumā Daugavas iela 2A, Baldone, Ķekavas novads, kas 

inventarizācijas lietā apzīmētas ar Nr.8 - 46.3 m2 platībā, Nr.6-1.4 m2 platībā, Nr.7-2.0 m2 

platībā, Nr.4 -6.6 m2 platībā. 

Lēmums Nr. 58. pielikumā.  

 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Pozņaks saka paldies deputātiem, kas atbalstīja lēmumu, jo tas dos policijai ar prieku sagaidīt 

Jauno gadu. Viņš sola iesaistīties, lai arī kultūrai dotu iespēju darboties. 

Baire balsojumā atturējās, jo jau savā priekšlikumā aicināja jautājumu atlikt, lai nepretstatītu 

kultūru pret drošību. 

Geduševa priekšlikumus atbalstīja, savukārt lēmumu neatbalstīja, jo lieku reizi izrunāt jautājumu, 

iesaistot visas puses lai mazinātu domstarpības, nenāks par ļaunu. Tomēr viņa atzīst, ka telpas 

policijai ir nepieciešamas. 

Romanovska arī atbalstīja priekšlikumus un balsoja pret lēmumu, tomēr viņa nenostājas pret 

policiju, jo uzskata, ka komunikācija ir “zelta atslēdziņa” visā, arī izturēšanās ziņā vienam pret 

otru. Viņa apsveic policiju ar jaunām telpām, un “turēs pie vārda” deputātus, lai arī kultūras 

darbinieki iegūtu jaunas modernas telpas. 

Cīrule saprot, ka apvienojoties diviem novadiem ir problēmas gan kultūrā, gan sportā, īpaši ar 

infrastruktūru, tomēr drošība ir svarīgāka, un viņa sveic policiju ar jaunām telpām. 
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59. 
Par finansiāla atbalsta sniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.11:18:39) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – jautājums saistīts ar Ziemassvētku noformējumu, 

pašvaldībā vērsās baznīcas pārstāvji ar lūgumu atbalstīt Bētlemes silītes dekora izveidošanu pie 

baznīcas, kas saistīts ar Covid izplatību, jo arī baznīca pieejama tikai zaļajā režīmā. Viņa uzskata, 

ka baznīca ir Ķekavas centrā, tāpēc tā greznos Ķekavu. Viņa iesniegusi priekšlikumu par lēmuma 

projekta precizēšanu, norādot budžeta sadaļu, no kuras līdzekļi pieškirami.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Variks, Zvaigzne, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Geduševa. 

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Papildināt LP 2.punktu šādā redakcijā "Izdevumus paredzēt no Ķekavas novada 

pašvaldības 2021.gada Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes budžeta sadaļas līdzekļiem -

Pārējā kultūra". 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek papildināts lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt Doles - Ķekavas evaņģēliski luteriskai draudzei līdzfinansējumu EUR 2000 apmērā, 

Ziemassvētku vides objekta “Betlēmes silīte” Ķekavā, Rīgas ielā 75, izveidošanai. 

Lēmums Nr. 59. pielikumā.  

 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 20:30. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


